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PYKÄLÄ RY:N 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 21/2016 
 
Aika: 16.5.2016 klo 18 
 
Paikka: Yhdistyksen kerhohuoneisto 
 Sörnäisten rantatie 33 B 
 
Läsnä: Katariina Järvi, puheenjohtaja 
 Laura Renholm, sihteeri 
 Tiia Takalo 
 Linnea Viherkenttä 
 Harri Gröhn 
 Enna Hakala 
 Aapo Heinäsmäki 
 Helinä Teittinen 
 
 
1. Kokouksen avaaminen 
 
Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 18.31. 
 
2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen. 
 
3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 
 
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
 
4. Ilmoitusasiat 
 
Taloudenhoitaja Gröhn kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Gröhniä ruuasta. 
 
Todettiin AATUa vietetyn. 
 
Sihteeri Renholm totesi kokouksen olevan hänen 21. ikävuotensa viimeinen. 
 
Renholm, tilavastaava Viherkenttä, ulkoasiainvastaava Heinäsmäki ja opintovastaava Teittinen 
totesivat edustaneensa Kannunvalajien 71. vuosijuhlilla. Keskusteltiin vuosijuhlista. 
 
Epäiltiin Heinäsmäellä olevan kaksi ilmoitusasiaa. 
 
Todettiin hallituksen bondailleen ja oppineen uusia sanoja. 
 
Ihmeteltiin Heinäsmäen, Gröhnin ja puheenjohtaja Järven elokuvamieltymyksiä. 
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5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 
Hyväksyttiin pöytäkirjat 18 ja 19. 
 
Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle. 
 
6. Yrityssuhdeasiat 
 
6.1 Yhteistyötapaamiset 
 
Sihteeri Renholm kertoi mahdollista yritysyhteistyön toiminnanmuutosta valmistellun. 
 
Keskusteltiin Fudiscupin yritysyhteistyöstä. 
 
6.2 Vuosijuhlat 
 
Sihteeri Renholm kertoi kartoittaneensa juhlapaikkoja yhdistyksen 82. vuosijuhlia varten. 
 
Keskusteltiin vuosijuhlien kutsuvieraista. 
 
6.3 Muut yrityssuhdeasiat 
 
Sihteeri Renholm kertoi Ravintola Kappelin alennuskortteja tulleen jakoon toimistolle.  
 
Renholm totesi Inter Vivoksen ja Varjo-opinto-oppaan mainosten olevan kunnossa. 
 
Keskusteltiin yhteistyösopimusten allekirjoittamisesta. 
 
7. Tiedotusasiat 
 
7.1 Nettisivujen päivittäminen 
 
Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn. 
 
Keskusteltiin tilavastaava Viherkentän puhelinnumerosta. 
 
Keskusteltiin nettisivujen sisällön päivittämisestä ajantasaiseksi. 
 
Takalo totesi blogia päivitetyn. 
 
Keskusteltiin blogin tulevasta sisällöstä. 
 
Keskusteltiin Pykälän Instagramista. 
 
7.2 Muut tiedotusasiat 
 
7.2.1 Varjo-opinto-opas 
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Tiedotusvastaava Takalo totesi saaneensa kaikki tekstit ja mainokset. Takalo totesi odottavansa 
vielä muutamia kuvia.  
 
Takalo kertoi Varjo-opinto-oppaan oikoluvun aikataulusta. 
 
Keskusteltiin hallituksen kuvasta. 
 
7.2.2 Muut tiedotusasiat 
 
Tiedotusvastaava Takalo totesi Inter Vivoksen kokouksen pidetyn edellisenä keskiviikkona. Takalo 
kertoi syksyn numerojen suunnitelluista sisällöistä.  
 
Takalo totesi aloittaneensa laiterekisterin kartoittamisen. 
 
Takalo kertoi koordinoivansa Tiedotustoimikunnan kanssa kuvia Kiitossitseille.  
 
Kokoustauko alkoi kello 19.39. 
 
Kokoustauko päättyi kello 20.05. 
 
8. Talous 
 
8.1 Tilavuokrat 
 
Ei uusia vahvistettavia tilavuokria. 
 
Keskusteltiin yksityishenkilön tilavuokrakyselystä. 
 
8.2 Saneeraus 
 
Ei uutta asiaa saneerauksesta. 
 
8.3 Valmennuskurssit 
 
Keskusteltiin uuden vastaavan kurssipäällikön rekrytoinnista. 
  
Keskusteltiin valmennuskurssien tulevaisuuden haasteista. 
 
8.4 Avustushakemukset 
 
Ei uusia avustushakemuksia. 
 
8.5 Muut talousasiat 
 
8.5.1 Toimiston monitoimilaitteen hankinta 
 
Ei uutta asiaa toimiston monitoimilaitteen hankinnasta. 
 
8.5.2 Toimiston maksupäätelaitteen hankinta 
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Ei uutta asiaa toimiston maksupäätelaitteen hankinnasta. 
 
8.5.3 Muut talousasiat 
 
Puheenjohtaja Järvi ja taloudenhoitaja Gröhn kertoivat osallistuneensa Paragraaffi Oy:n alumni-
iltaan. Järvi ja Gröhn kertoivat illan aikana keskustelluista asioista. 
 
9. Opintoasiat 
 
9.1 Seminaarivapaapaikat 
 
Ei uutta asiaa seminaarivapaapaikoista. 
 
9.2 Muut opintoasiat 
 
Opintovastaava Teittinen kertoi osallistuneensa OTM-koulutusohjelman johtoryhmän kokoukseen 
edellisenä perjantaina. Teittinen kertoi kokouksessa päätetyn OTM-koulutusohjelman 
osaamistavoitteet.  
 
Teittinen esitteli OTM-koulutusohjelman osaamistavoitteet. 
 
Teittinen osallistuneensa myös ON-koulutusohjelman johtoryhmän kokoukseen ja kokouksessa 
keskustellun opetustavoista. 
 
Teittinen kertoi tavoitteesta yhtenäistää opetusmuotoja eri opintojaksojen välillä. 
 
Teittinen kertoi tavanneensa tutorkouluttaja Isabella Lencionia. Teittinen, puheenjohtaja Järvi ja 
tiedotusvastaava Takalo kertoivat käyneensä tiedekunnan tutorien koulutuksessa kertomassa 
Pykälästä. 
 
Kokoustauko alkoi kello 21.14. 
 
Kokoustauko päättyi kello 21.26. 
 
10. Ulkoasiat 
 
10.1 AATU 12.5. 
 
Todettiin AATUa vietetyn ja illan olleen menestys.  
 
Iloittiin bussien olleen ajoissa. 
 
Iloittiin opintovastaava Teittisen peliautomaatista pyydystämästä norsusta. 
 
Kehuttiin taloudenhoitaja Gröhnin ja tilavastaava Viherkentän illan aikana julkaisemia MyStoryja. 
 
10.2 Ruisrock 
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Todettiin Ruisrockin ilmoittautumisen alkavan pian.  
 
Keskusteltiin Pykälän yhteislähdöstä Ruisrockiin. 
 
10.3 Muut ulkoasiat 
 
Todettiin sisarainejärjestöjen hallitusten välisen kesäbondailun olevan 18.6. Keskusteltiin 
kesäbondailun suunnittelusta. 
 
Todettiin mahdollisten Pre-Liiton Arkki -sitsien järjestettävän 12.8. Keskusteltiin tapahtuman 
nimen muuttamisesta. 
 
Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Culpa Cupin järjestettävän 5-7.8. Oslossa. 
 
Heinäsmäki totesi Oktoberfest-sitsien olevan 20.10. Smökissä. 
 
Heinäsmäki totesi Stadgan vuosijuhlien olevan 22.10.  
 
Heinäsmäki totesi Codexin vuosijuhlien olevan 7.10. 
 
Todettiin Pykälä-Codex-bileet järjestettävän phuksiviikon phuksiviikolla. 
 
Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan Tiedotusturvashortsit syliin.  
 
Vastaanotettiin Q-kautinen 1/2016, 2/2016. 
 
Vastaanotettiin DIGESTA Huhtikuu 2/2016. 
 
11. Yleisasiat 
 
11.1 Pääsykoebileet 25.5. 
 
Todettiin pääsykokeiden olevan seuraavalla viikolla.  
 
Yleisvastaava Hakala kertoi Pääsykoebileiden Facebook-tapahtumasta ja lipunmyyntikäytännöstä. 
 
Keskusteltiin vaihto-oppilaiden lipuista. 
 
Keskusteltiin Ilkka Lahden allasbileistä.  
 
Hakala kertoi saamistaan bussitarjouksista. 
 
11.2 Kesän avajaiset 26.5. 
 
Yleisvastaava Hakala kertoi Kesän avajaisten järjestelyistä, lipunmyynnistä, rannekkeista ja 
juomatarjouksista. 
 
11.3 PyKy-Syysklassikko 
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Nimitettiin PyKy-toimikuntaan Linnea Viherkenttä, Peppi Flinkman, Helmi Hieta-Aho, Ida-Maria 
Wikström, Julius Viherkenttä, Sara Välimäki, Milja Makkonen, Venus Mahmood, Pirita Risikko, 
Jemina Fallenius, Sara Antonacci, Antti Jaatinen ja Johanna Heinonen. 
 
Keskusteltiin mahdollisuudesta kutsua tiedekunta osallistumaan tapahtumaan.  
 
Keskusteltiin PyKy-toimikunnan ensimmäisen kokouksen koolle kutsumisesta. 
 
11.4 Kerhohuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat 
 
Tilavastaava Viherkenttä totesi siivousbileiden yhteydessä suoritettavan inventaarion myötä 
tietävänsä hankintatarpeista enemmän ensi viikolla. 
 
Viherkenttä kertoi korjaavansa pukuhuoneen ovenkahvan ennen sunnuntaita ja hankkivansa 
siivousbileisiin tarvittavat siivousvälineet. 
 
11.5 Muut yleisasiat 
 
Todettiin siivousbileiden olevan 22.5.  
 
Keskusteltiin menneiden tapahtumien haalarimerkkien myyntikäytännöstä. 
 
Keskusteltiin tuotteiden hankintatarpeista kesän aikana. 
 
Keskusteltiin pullonpalautuskäytännöstä ja vaihtoehtoisista tavoista hoitaa pullojen palautus. 
 
Keskusteltiin Kiitossitsien palautelomakkeesta. 
 
12. Muut esille tulevat asiat 
 
12.1 Kiitossitsit 20.5. 
 
Keskusteltiin Kiitossitsien järjestelyistä. 
 
Keskusteltiin Kiitossitsien tarjoiluista ja jatkoista. 
 
Keskusteltiin valiokuntien kesäbondailusta. 
 
12.2 Ponsi koskien yhdistyksen strategiatyötä 
 
Keskusteltiin ponnesta koskien yhdistyksen strategiatyötä.  
 
12.3 Muut asiat 
 
Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi selvittäneensä kummilapsen hintaa Pykälälle. 
 
Keskusteltiin tulevien hallitusten kokousten ajankohdista. 
 
13. Seuraava kokous 
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Todettiin seuraavan kokouksen olevan maanantaina 23.5. kello 20.00. 
 
Todettiin yleisvastaava Hakalan olevan pullavuorossa.  
 
14. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 00.00. 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
 
________________________________  ____________________________________ 
Katariina Järvi   Laura Renholm 
Puheenjohtaja   Sihteeri 


